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Betreft: Bevindingen Kascontrolecommissie bij jaarrekening 2023 
 
Geachte leden,  
 
Op maandag 13 mei 2024 heeft de controle van de jaarrekening van de Vereniging van Griffiers over 
het jaar 2023 plaatsgevonden. Namens de Vereniging van Griffiers was Arjen van der Lugt 
(penningmeester) en Hester den Oudsten (directeur VvG) aanwezig. Uiteraard waren ook de beide 
leden van de Kascontrolecommissie present.  
 
De Kascontrolecommissie is geïnformeerd over de financiën van de vereniging aan de hand van de 
meest recente balans en winst- en verliesrekening. De penningmeester heeft aanvullend een 
uitgebreide mondelinge toelichting gegeven. Dit leidde tot een aantal vragen welke tijdens de 
bijeenkomst naar tevredenheid zijn beantwoord. Enkele vragen konden niet meteen beantwoord 
worden en deze zijn na afloop beantwoord na overleg met het administratiekantoor. De vragen 
hebben niet tot aanpassingen van de cijfers geleid. Tevens is na het overleg de concept jaarrekening 
beschikbaar gesteld.  
 
Na jaren van positieve cijfers presenteert de vereniging over 2023 een tekort. Het tekort is ontstaan 
door extra middelen te besteden aan het jaarcongres (jubileumjaar) en door het organiseren van 
extra activiteiten. De vragen van de kascontrolecommissie hierover zijn afdoende beantwoord. De 
penningmeester wordt verzocht om dit helder toe te lichten aan de leden in het jaarverslag.  
 
De Kascontrolecommissie (hierna commissie) heeft de volgende adviezen:  

• Net als vorig jaar is te zien dat de opbrengst vanuit contributies hoger is dan begroot. Dit 
komt met name door het actieve inningsbeleid door het bureau en door een toename in de 
geassocieerde leden. De commissie adviseert om een hogere opbrengst op te nemen in 
komende begrotingen, om zo een zo realistisch mogelijke begroting aan de leden te kunnen 
presenteren.  

• De directeur en de penningmeester gaven in het gesprek aan dat ze komende zomer kritisch 
naar de opbouw van de begroting willen kijken. De commissie heeft geconstateerd dat de 
kosten van de commissieactiviteiten van de vereniging niet als aparte posten terug te vinden 
zijn in de jaarrekening. De commissie adviseert daarom om de kosten te verduidelijken in het 
jaarverslag. In het verlengde daarvan is het aan te bevelen om de commissies aan het begin 
van het begrotingsjaar te informeren over de beschikbare budgetten voor de 
commissieactiviteiten en op welke momenten de commissies hierover moeten rapporteren. 
Op deze manier zijn de begrote kosten voor de activiteiten en uitgaves duidelijk te volgen bij 
de volgende jaarrekening.  

• Vorig jaar is door het bestuur besloten om een deel van het positieve resultaat over het jaar 
2022 te gebruiken voor het jaarcongres in 2023, wat de verklaring is van een deel van het 
negatieve resultaat in 2023. Dit is niet apart voorgelegd aan de leden bij de jaarrekening 
2022. Het is vanuit transparantie aan te bevelen dit wel te gaan doen zodat het duidelijk is 
dat deel van de reserves ingezet zal worden. 



• De vereniging beschikt inmiddels over voldoende eigen vermogen. Dit leidt tot de discussie 
over wat een gewenste (minimale en maximale) hoogte van dat vermogen is. De commissie 
adviseert het bestuur om hierover richtinggevende uitspraken te doen.   

• Ten slotte complimenteert de commissie het bestuur dat zij een declaratiereglement hebben 
opgesteld voor kosten van leden van het bestuur, commissies en werknemers van het bureau, 
deze was er nog niet. De commissie adviseert het bestuur om aan het reglement een 
declaratieverplichting te verbinden (ook bij het gebruik van transacties met bankpassen). 

 
Opvolging van eerdere adviezen: 

• Bij de jaarstukken 2022 is door de commissie geadviseerd om de kasstromen m.b.t. de 
subsidies inzichtelijk te maken in de jaarrekening. Dit is verwerkt in de jaarrekening 2023 
waardoor de vergelijkende cijfers wat afwijkend zijn; 

• Ook heeft de commissie vorig jaar geadviseerd om de congreskosten en inkomsten op te 
nemen in de begroting. Dit advies is opgevolgd.  
 

Naar aanleiding van het gesprek met de vereniging adviseren wij de leden van de Vereniging van 
Griffiers om het bestuur decharge te verlenen over het gevoerde financiële beleid in het boekjaar 
2023.  
 
Eventuele vragen of opmerkingen naar aanleiding van onze bevindingen, zien we uiteraard graag 
tegemoet. Dat kan via danielle.rijnders@utrecht.nl of bsm.sepers@pzh.nl.  
 
Met vriendelijke groet,  
De leden van de kascontrolecommissie,  
Daniëlle Rijnders    Berend Sepers 
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